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ROMÂNIA 

JUDEȚUL  COVASNA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUICOVASNA 

  

 

P R O C E S - V E R B A L  nr. 32/2024 

 

Încheiat astăzi, 12 decembrie 2024, orele 1400,cu ocazia ȘEDINŢEI 

ORDINARE a Consiliului Local al oraşului Covasna. 

Sunt prezenţi 14 consilieri în sala de ședințe, prin mediul online 

(SKYPE) participă consilierii: dl Bodo Tohotom și dl Fulop Csaba. 

Lipsește dl consilier Antal Akos. 

 

Participă la şedinţă: primarul orașului, dl Gyero Jozsef, secretar general, 

dna Vasilica Enea, directorul direcției economice, dl Antal Levente, director 

Direcție de Asistență Socială, dna Sîntoiu Angela Cornelia, inspector urbanism, dl 

Papucs Barnabas și inspector SVSU, dl Raduly Farago Gyula. 

Consilierii au fost convocaţi în ȘEDINŢA ORDINARĂ prin Dispoziția 

primarului nr. 655/2024, care a fost adusă la cunoştinţa locuitorilor prin afişare la 

sediul propriu şi pe site-ul primăriei și comunicată consilierilor prin e-mail. 

 

Dl Primar urează bun venit tuturor consilierilor care participă la şedinţa 

ordinară a consiliului local din luna decembrie.  

Președinte de ședință pentru luna decembrie a fost aleasă dna consilier 

Becsek Eva în ședința extraordinară din data de 9 decembrie 2024. 

 

Dna președinte de ședință prezintă ORDINEA DE ZI a ședinţei aşa cum a 

fost propusă prin Dispoziţia Primarului, după cum urmează:  

 

1. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, a 

scutirilor și facilităților fiscale la impozitele și taxele locale pe anul 2025. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de acțiune 

comunitară ce va fi realizat în anul 2025, la nivelul orașului Covasna. 

3. Proiect de hotărâre  cu privire la finanțarea serviciilor de îngrijire la 

domiciliu pentru persoanele vârstnice, domiciliate în orașul Covasna 

              4. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea angajării de muncitori 

zilieri în anul 2025. 

5. Proiect de hotărâre privind propunerea de însușire a documentației 

tehnice cadastrale de atribuire număr cadastral pentru imobilul situat pe str. 

Păcurarilor, orașul Covasna, județul Covasna, având suprafața măsurată de 

390 m2 și atestarea apartenenței acestuia la domeniul privat al orașului 

Covasna. 
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6. Proiect de hotărâre privind propunerea de însușire a documentației 

tehnice cadastrale de atribuire număr cadastral pentru imobilul situat pe str. 

Păcurarilor, orașul Covasna, județul Covasna, având suprafața măsurată de 

243 m2 și atestarea apartenenței acestuia la domeniul privat al orașului 

Covasna. 

7. Diverse 

 

 Dl Primar propune suplimentarea ordinii de zi cu un punct, și anume:  

Proiect de hotărâre privind nominalizarea agenţilor economici din reţeaua 

comercială a oraşului Covasna care vor distribui produse raţionalizate către 

populaţie în caz de mobilizare sau război. Aprobarea acestui proiect de hotărâre 

este destul de urgentă, având în vedere că am avut control de la ISU și noi până 

acum aveam dispoziție, dar este necesar adoptarea unei hotărâri în acest sens. 

 

Se supune la vot ordinea de zi completată, care se aprobă cu 16 voturi 

„pentru”– unanimitate. 

 

Înainte de discutarea punctelor de pe ordinea de zi se propun spre aprobare 

procesele verbale nr.: 

• proces verbal nr. 28 ședința extraordinară 19 noiembrie 2024 – se aprobă 

cu 16 voturi „pentru” – consilierii noi nu votează 

• proces verbal nr. 29 ședința ordinară 21 noiembrie 2024 – se aprobă cu 16 

voturi „pentru” – consilierii noi nu votează 

• proces verbal nr. 30 ședința extraordinară 28 noiembrie 2024 – se aprobă 

cu 16 voturi „pentru” – consilierii noi nu votează 

• proces verbal nr. 31 ședința extraordinară 9 decembrie 2024 – se aprobă 

cu 16 voturi „pentru” – unanimitate 

 

Se trece la discutarea punctului 1 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre 

privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, a scutirilor și facilităților fiscale 

la impozitele și taxele locale pe anul 2025. 

 

Dl Antal prezintă raportul de specialitate și arată că anexele 1 și 3 au fost 

modificate în urma publicării Legii nr. 310 din 6 decembrie 2024 pentru 

completarea art. 6 din Ordonanța Guvernului nr. 99/2000 privind comercializarea 

produselor și serviciilor de piață. 

 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia juridică şi pentru administraţie publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, pentru culte religioase  

– AVIZ FAVORABIL 
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Comisia pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială şi sport 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru turism şi agrement, protecţia mediului, agricultură şi 

silvicultură 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, realizarea lucrărilor 

publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL - proiectul de hotărâre a 

fost supus procedurii transparenței decizionale, anunțul fiind publicat pe site-ul și la 

sediul Primăriei orașului Covasna. Ca urmare a publicării proiectului de hotărâre nu 

s-au înregistrat la Secretarul orașului propuneri, sesizări, plângeri, reclamații. 

Ca și completare la cele prezentate de dl Antal: întrucât în M. Of. din 9 

decembrie 2024, nr. 1236 s-a publicat Legea 310/2024 pentru completarea art. 6 din 

O.G. 99/2000 privind comercializarea produselor și serviciilor de piață, taxele 

speciale pentru eliberarea avizului program de funcționare pentru operatorii 

economici și vizarea anuală a acestora s-au eliminat din anexa 3 la proiectul de 

hotărâre, cap. IX. 

S-a introdus în anexa 1, art. 12 taxa prevăzută de lege și anume taxa pentru 

emiterea/reînnoirea acordului/autorizației de funcționare, cuantumul propus fiind de 

200 lei, aprobarea lui fiind în competența Consiliului local. 

Față de prevederile O.G. 99/2000 privind comercializarea produselor și 

serviciilor de piață, republicată, cu modificările și completările ulterioare, inclusiv 

cu cele ale legii 310/2024 și cu considerentele Deciziei Curții Constituționale 

730/2023 dată la o propunere legislativă de modificare și completare a O.G. 99/2000 

este necesar să se facă distincție între: 

- acord de funcționare 

- aviz de funcționare pentru unitățile de alimentație publică, restaurante, 

baruri 

- persoane fizice și asociații familiale care sunt autorizate în baza Legii 

507/2002 privind organizarea și desfășurarea unor activități economice de către 

persoanele fizice și ale HG 58/2003 

- acte de comerț în zone publice 

- acte de comerț în spații private 

- orar de funcționare – în spiritul Deciziei 22/2015 și art. 6 din OG 99/2000 

care subliniază că fiecare comerciant își stabilește orarul de funcționare în baza unui 

regulament eliberat pentru exercitarea unor activități de comercializare în zone 

publice. 

În concluzie, HCL 61/2017, modificată cu HCL 121/2022 urmează a fi 

abrogată cu adoptarea ulterioară a unui nou Regulament pentru exercitarea 

activităților de comercializare în zone publice, cu precizarea definițiilor legale 

pentru acord de funcționare, autorizație de funcționare, condiții ce trebuie 

îndeplinite pentru obținerea lor, etc..  
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Discuții: Dl Deaconu propune ca cetățenii orașului Covasna, care se 

internează la spitalul de cardiologie pentru tratament să nu mai plătească taxa de 

stațiune. 

Dna Muntean propune să fie scutiți și cetățenii orașului care se cazează la 

hoteluri pentru tratament. 

Dl Deaconu: această propunere este legată de solicitarea cetățenilor din 

orașul Covasna.  

Dl Primar: la momentul aprobării acestei taxe speciale s-a dorit ca ea să 

aibă o destinație bine stabilită, care să țină cont de statutul orașului și de care să 

beneficieze inclusiv cetățenii orașului Covasna. Din această taxă urma să fie 

acoperite anumite cheltuieli pentru dezvoltarea turistică a orașului, în așa fel încât 

activitatea turistică să nu fie o povară pentru locuitori. Ulterior această taxă a fost 

contestată de mai multe persoane, dar nu au avut câștig de cauză. Sunt anumite 

categorii de persoane exceptate de această taxă. 

Scopul pentru care a fost instituită această taxă este important, cetățenii 

orașului internați la spital beneficiază de același tratament ca și ceilalți pacienți, 

veniți din altă parte. Din această taxă dorim să realizăm în continuare alte beneficii 

pentru turiști, bază sportivă, wellness, etc.. În momentul în care se internează la 

spital localnicul, devine beneficiar direct al acestor servicii, deci destinatarul acestei 

taxe. 

Orașul Covasna încasează o sumă importantă din această taxă care 

contribuie la cheltuielile cu dezvoltarea orașului și poziționarea turismului în viitor 

dar și în prezent. Fără această taxă activitatea turistică devine o povară pentru 

covăsneni. 

Dna Secretar: dacă doriți modificarea, trebuie să veniți cu propunere de 

modificare a regulamentului.  

Dl Deaconu: înțeleg pledoaria dlui Primar, dar atunci de ce nu plătesc și 

pacienții internați la spitalul orășenesc, dacă acesta este în administrarea spitalului 

de cardiologie? 

Dl Enea: în spitalul orășenesc sunt internați pacienții acuți, iar în spitalul de 

cardiologie sunt pacienți cu boli cronice, care vin pentru recuperare. Cei care sunt 

internați la cardiologie cu boli acute nu plătesc taxă de stațiune.  

Dl Deaconu: toate se supun acelorași reguli. 

Dna Secretar: taxa se calculează pe persoană, nu pe unitate. 

Dl Deaconu: trebuie să clarificăm acest aspect. 

Dna Muntean: nu cred că în normele de aplicare este specificat separat. 

Există un cadru legal pentru exceptare acestor persoane, prin modificarea 

regulamentului. 

Dl Gazda: trebuie să depuneți proiect de hotărâre pentru modificarea 

regulamentului. 

Dl Primar: din momentul în care suntem aleși în consiliul local trebuie să 

avem în vedere poziția în care suntem aici și să lucrăm pentru binele comunității de 
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aici, nu din mediul în care lucrează fiecare. Noi încercăm să ajutăm acest spital chiar 

dacă nu este al nostru. Eu personal nu o să fiu de acord cu exceptarea unor categorii 

de persoane, aceste taxe sunt valabile pentru toți pacienții internați pentru 

recuperare, inclusiv cei din oraș. Putem modifica regulamentul și să clarificăm că 

pacienții acuți nu trebuie să plătească această taxă. Taxa nu este mare, suntem 

rezonabili, nu vrem să jupuim turiștii.  

Dl Molnar: vizavi de supraimpozitarea clădirilor este un HCL separat? 

Dl Antal: da. 

Dl Deaconu: am înțeles argumentele, îmi retrag propunerea. 

Dl Primar: nu vreau să iau elanul de la propuneri numănui, dar propun să 

discutăm înainte. Puteți să veniți la discuții oricând, ușa mea este mereu deschisă. 

Dna Secretar: poate insistați și la Întorsura Buzăului să se înființeze și acolo 

o asociație care să ajute spitalul, așa cum în zona noastră s-a înființat Asociația Pro 

Spitalul Olandez. 

Dl Enea: și eu am propus, dar nu s-a dorit acest lucru. 

Dl Primar: taxele și impozitele nu au fost majorate, doar indexate. 

Câteodată trebuie să luăm și hotărâri care nu sunt populare dar sunt necesare. 

 

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 16 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 172/2024 

cu privire la stabilirea impozitelor și taxelor locale, a scutirilor și facilităților 

fiscale la impozitele și taxele locale pentru anul 2025 

 

Se trece la discutarea punctului 2 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre 

privind aprobarea Programului de acțiune comunitară ce va fi realizat în anul 

2025, la nivelul orașului Covasna. 

 

Dna Sîntoiu prezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială şi sport 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia juridică şi pentru administraţie publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, pentru culte religioase  

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Discuții: Dna Becsek: referitor la educație și la readucerea în școală a 

copiilor, cum se realizează acest lucru? 

Dna Sîntoiu: noi mediem pentru acest lucru, până acum am avut o singură 

reușită. 

Dl Molnar: cum se realizează consilierea persoanelor apte de muncă? 
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Dna Sîntoiu: sunt programe derulate prin AJFoM, noi doar mediem. 

Dl Molnar: avem anumite cursuri de perfecționare? 

Dna Sîntoiu: da, organizate de AJFoM. 

 

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 16 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 173/2024 

privind aprobarea Programului de acțiune comunitară ce va fi realizat în 

anul 2025, la nivelul orașului Covasna 

 

Se trece la discutarea punctului 3 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre 

 cu privire la finanțarea serviciilor de îngrijire la domiciliu pentru persoanele 

vârstnice, domiciliate în orașul Covasna. 

 

Dna Sîntoiu prezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială şi sport 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia juridică şi pentru administraţie publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, pentru culte religioase  

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Dl Primar: căte persoane beneficiare avem? 

Dna Sîntoiu: anul acesta a scăzut numărul beneficiarilor, noi am estimat 40 

de vârstnici. 

            Dna Secretar: mai demult am cerut și sprijinul preoților să popularizeze 

acest serviciu. 

 

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 16 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 174/2024 

cu privire la finanțarea serviciilor de îngrijire la domiciliu pentru persoanele 

vârstnice, domiciliate în orașul Covasna 

 

Se trece la discutarea punctului 4 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre 

cu privire la aprobarea angajării de muncitori zilieri în anul 2025. 
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Dl Primar prezintă referatul de aprobare. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţie publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, pentru culte religioase  

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 16 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 175/2024 

Cu privire la aprobarea angajării de muncitori zilieri  

în anul 2025 

 

Se trece la discutarea punctului 5 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre 

privind propunerea de însușire a documentației tehnice cadastrale de atribuire 

număr cadastral pentru imobilul situat pe str. Păcurarilor, orașul Covasna, 

județul Covasna, având suprafața măsurată de 390 m2 și atestarea 

apartenenței acestuia la domeniul privat al orașului Covasna. 

 

Dl Papucs prezintă raportul de specialitate. 

 

         Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, realizarea lucrărilor 

publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 16 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 176/2024 

privind însușire a documentației tehnice cadastrale de atribuire număr 

cadastral pentru imobilul situat pe str. Păcurarilor, orașul Covasna, județul 

Covasna, având suprafața măsurată de 390 m2 și atestarea apartenenței 

acestuia la domeniul privat al orașului Covasna 

Beneficiar: ORAȘUL COVASNA 
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Se trece la discutarea punctului 6 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre 

privind propunerea de însușire a documentației tehnice cadastrale de atribuire 

număr cadastral pentru imobilul situat pe str. Păcurarilor, orașul Covasna, 

județul Covasna, având suprafața măsurată de 243 m2 și atestarea 

apartenenței acestuia la domeniul privat al orașului Covasna. 

 

Dl Papucs prezintă raportul de specialitate. 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, realizarea lucrărilor 

publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 16 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 177/2024 
privind însușire a documentației tehnice cadastrale de atribuire număr cadastral 

pentru imobilul situat pe str. Păcurarilor, orașul Covasna, județul Covasna, având 

suprafața măsurată de 243 m2 și atestarea apartenenței acestuia  

la domeniul privat al orașului Covasna 

Beneficiar: ORAȘUL COVASNA 

 

Se trece la discutarea punctului 7 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre 

privind nominalizarea agenţilor economici din reţeaua comercială a oraşului 

Covasna care vor distribui produse raţionalizate către populaţie în caz de 

mobilizare sau război. 

 

Dl Raduly - Farago prezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi  

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 16 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 178/2024 

privind nominalizarea agenţilor economici din reţeaua comercială a 

oraşului Covasna care vor distribui produse raţionalizate către populaţie în caz 

de mobilizare sau război 
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Diverse. 

Dna Secretar aduce la cunoștința consilierilor faptul că din data de 1 

ianuarie 2025 se pensionează. 

Dl Primar: aplaudăm activitatea dnei secretar, acestea sunt momente unice 

în viața unui om. Această funcție este una de responsabilitate maximă. După 

pensionarea dnei secretar am fost de acord să-și continue activitatea, a fost o cutumă 

să prelungim cu un an raportul de serviciu pentru cei pensionați, dar în acest caz a 

fost o excepție. Este vorba de un pas important în viața omului, mulțumim pentru 

activitatea Dvs. și vă dorim multă sănătate în continuare. Totodată i-am propus d-nei 

secretar să facă parte din comisia de fond funciar, ca membru, dacă dorește, să ne 

ajute în continuare. La fond funciar avem restanțe dar facem eforturi. Vom desemna 

o persoană pe perioadă determinată în funcția de secretar, încercăm să trecem cu 

bine peste acest moment. 

Consilierii prezenți în sala de ședință îi urează multă sănătate și mulți ani de 

pensie. 

Dl Molnar: nu am mai auzit nimic de cabana din Chiuruș. Noi pierdem 

anumite sume de bani pentru că cel care stă acolo folosește tot terenul. Când vom 

putea lua niște măsuri? La pct. 1, la impozite și taxe locale am avea câteva obiective 

pentru supraimpozitare, cum ar fi casa din parc, fabrica de mobilă – când vom vedea 

clar care sunt acele imobile care sunt suprataxate? Ar trebui să vedem care sunt 

acele clădiri care ne pot genera un venit suplimentar la bugetul local.  

S-au terminat o parte din lucrări în str. Podului, muncitorii au lăsat o mizerie 

de nedescris, pe jos nici nu poți să mergi. Este aproape impracticabil acel drum. 

În continuare vă invit să participați la Festivalul Juventus, care va avea loc 

la sfârșitul săptămânii și vom avea mulți invitați. 

Dl Primar răspunde pe rând la problemele ridicate: cabana din Chiuruș - au 

fost mai multe probleme juridice, urma să facem o dezmembrare, colega s-a ocupat 

cu această problemă a plecat în concediu pentru creșterea copilului. Păcat că nu 

avem 100 de mâini în loc de 2. Este o problemă ce trebuie rezolvată în viitor. 

- supraimpozitarea – unele dintre obiectivele amintite de Dvs. sunt deja 

supraimpozitate, ar mai fi și altele, dar trebuie parcursă o anumită procedură în 

prealabil. În perspectivă avem în vedere și acest lucru, este vorba și de imaginea 

orașului. Casa din parc – CNSLR dorește să reconstruiască acea clădire, noi am 

propus să facem o dezmembrare să le rămână terenul aferent contrucției și pe restul 

terenului să lăsăm intrare pentru casa de copii și să facem o parcare.  

- casa de cultură – cum îi spunem noi – am trimis mai multe adrese, răspuns 

nu am primit, a fost pandemia, acum e războiul la ei, mai încercăm să luăm legătura 

cu ei 

- șantierul din cele 7 străzi – este un șantier. Înțeleg și oamenii, dar nu poți 

să faci lucrări fără deranj. Sunt faze de lucrări problematice, încercăm să punem la 

punct zona respectivă.  

Dl Viceprimar: capătul str. Podului și str. Butykak este problema, o să 

punem piatră spartă. 
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Dl Gazda: am văzut că sunt mai multe fronturi de lucrări în oraș, sunt șanse 

să fie terminat careva dintre ele până la sfârșitul anului? 

Dl Primar: sunt 3 lucrări diferite care vor fi făcute pe rând, prima lucrare 

este a electricii, pune cablurile subteran, după care trebuie să schimbăm stâlpii de 

iluminat și să refacem trotuarele, acolo unde este cazul. 

Dl Gazda: Când va fi terminată parcarea din str. Școlii? 

Dl Primar: deocamdată am căutat soluții pentru rezolvarea predării orelor 

pentru clasele din corpul A. Vrem să terminăm și acea parcarea cum permite 

vremea. 

Dl Vatany: sunt dărâmați câțiva stâlpi în Poiana Ciucaș. 

Dl Primar: vom verifica. 

Dna Muntean: care clase vor fi mutate? 

Dna Becsek: clasele 5 și 6 vor fi mutate în containere. 

Dl Deaconu: aveți în perspectivă vreun proiect pentru realizarea unor locuri 

de parcare la grădinița de sus? 

Dl Primar: acolo avem niște determinări spațiale, singura soluție pentru 

realizarea locurilor de parcare ar fi să luăm o bucată de teren din curtea grădiniței. 

Având în vedere că încet – încet se finalizeză grădinița nouă, noi am dori să 

centralizăm toată activitatea de grădiniță într-un singur loc, dacă ar fi de acord și de 

acolo. Rămâne deschisă discuția, analizăm posibilitățile. Așteptăm propuneri și din 

partea Dvs.. 

Dna Becsek: trebuie să facem ceva cu circulația din fața școlii Orban 

Balazs. Totodată, în luna august am depus o solicitarea pentru montarea unei 

limitatoare de viteză la trecerea de pietoni din dreptul școlii, dar nu am primit 

răspuns. 

Dl Primar: mai atragem atenție poliției stațiunii să verifice circulația, avem 

2 polițiști locali, ei stau la trecerea de pietoni. O să montăm și limitatoare de viteză, 

doar la primăvară, pentru că în timpul iernii oricum trebuia să ridicăm. Pentru asta 

am solicitat și avizul poliției rutiere. 

Dl Fulop: ce perioadă se preconizează că va fi ocupat terenul de sport de 

containere? 

Dna Becsek: deocamdată 6 luni. 

Dl Fulop: deci până atunci copii nu vor avea teren de sport. 

Dna Becsek: vor folosi sala de sport. 

 

Nefiind alte discuţii doamna Preşedinte de şedinţă mulţumeşte pentru 

Prezenţă şi închide şedinţa la orele 16.40. 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,   SECRETAR GENERAL 

                     BECSEK ÉVA                           AL ORAȘULUI COVASNA, 

                                                                                            ENEA VASILICA 
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